



Referat fra møte i aktivutvalget mandag 2. mai 2016.

Krokstadelva 4. mai 2016

Tilstede: Inger Isnes Tyse, Ole Johnny Petersen, Eli Tufte Hanssen, Ingvild Hoen og Heidi Myklemyr.

Forfall: Øystein Andersen og Ane Dyrkorn

Sak 30/16: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte i aktivutvalget.

Ingen synspunkter.

Sak 31/16: Referat fra styremøte.

Inger var på styremøte, og fortalte litt om hva vi jobber med i aktivutvalget. Hun ga oss informasjon om saker som var tatt opp der: klubbkveld, de nye stolene, o-festivalen 2017, Hobbestad Grand prix, hærverk på inngangsdøra, kurs i purple-pen, sprint-kart, dekking av reiseutgifter og støtte til overnatting, når og hva er ferieløp? → løp i juli, er stipend en løsning for å dekke utgifter til de med gode resultater nas/internasjonalt? Eikerløpet, helseattest til NOF, nytt medlemssystem, skolesprinten.....

Sak 32/16: Egenandeler HL / NM/ samlinger sesongen 2017.

Sak 33/16: Camp Stokke / HL. Ledere.

Det er forventet at Eiker stiller med enten to ledere på Camp Stokke eller HL, eller evt en leder på hver av dem. Vi håper at foreldre som ikke sitter i noe styre/utvalg i o-laget melder seg. Legges ut forespørsel på facebook.

Sak 34/16: Prioriterte løp/stafetter 2017. Overnatting.

Prioriterte betyr at klubben sponser startkontingenter.

- Tio-mila,
- O-festivalen,
- Nord-Jysk → Blokhus. Må være tidlig ute for å bestille reise og overnatting. Tas opp på første møte til høsten.

Sak 35/16: Tio-mila. Utøvere / ledere.

Vi har 7 jenter og 4 damer til Tio-mila. Siden dette er 1 jente for mye, og ei dame for lite, velger Eiker o-lag å flytte Johanne over på damelaget. Romfordeling satt opp av Inger.

Ole-Johnny blir med til Sverige. Torunn vil bli spurt om hun ønsker den siste ledige plassen.

Sak 36/16: Eikerhornet 2. Frist 20. mai.

Eikerhornet 3.

Ulike bidrag til Eikerhornet:

Spania / Sverige: Thea

Sprint-NM: Ane

Tio-mila: Tomine og Kristine

O-festivalen: Eli T.H.

HL: En av de jentene som ikke har skrevet noe tidligere.

Fjord-o: fam. Myklemyr

Vi må huske å gi beskjed til de det gjelder at de har fått dette oppdraget.

Sak 37/16: Tildeling av midler fra NOF.

Vi har fått kroner 16000,- 😊

Sak 38/16: Aktivitetsplan 2016.

Oppdateres hele tiden. Følg med på hjemmesiden og facebook.

Sak 39/16: Eventuelt.

1. Er det ok med egne løpere over 16 år i Eikerløpet? Alle var enige om at det er fint at egne juniorløpere deltar siden det er KM. Vi bør se nærmere på saken om det er ok at seniorer deltar (selv om de deltar i KM-klassen H 17).
2. Søknad om hallen fra januar 2017. Inger sender inn søknad. Viktig å ha en god dialog med Eiker-ski.
3. Premier til aktiv avslutningen. Tas opp på 1. møte til høsten.

Neste møte: mandag 15. august klokka 18-20. Bevertning Eli.

Heidi Myklemyr

Referent.

